
Interpelacja nr 41 

z dnia 9 lipca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie czyszczenia Jeziorka Kamionkowskiego 

(z inicjatywy Andrzeja Wójcika i Leszka Siejki) 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Kilka tygodni temu na powierzchnię Jeziorka Kamionkowskiego wypłynęło wyjątkowo 

dużo śniętych szczupaków, prawdopodobnie po nieudanym zarybianiu. 

Mimo upływu czasu mieszkańcy nadal donoszą, że w wielu miejscach, zwłaszcza w 

środkowej części zbiornika widać martwe ryby. 

Dlatego zwracamy się z zapytaniem, jak często czyszczone jest jeziorko, jakie 

konkretnie prace wchodzą w zakres czyszczenia oraz jaka jednostka miasta 

odpowiada obecnie za utrzymanie Jeziorka Kamionkowskiego.  

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


